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HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOLL       17.01.2024 
 
 
Algus: 17:00, lõpp 18:30.  
Toimumiskoht: Elva Gümnaasiumi Tartu mnt õppehoone klassiruum nr 201 
 
Osalejad:  
Annika Jesin    (I kooliastme vanemate esindaja, hoolekogu aseesimees); 
Maris Järveoja   (II kooliastme vanemate esindaja); 
Kerly Nahkur   (III kooliastme vanemate esindaja); 
Kalle Roio   (IV kooliastme vanemate esindaja, hoolekogu esimees); 
Pille Rebane   (I-II kooliastme õppenõukogu esindaja); 
Revo Lastik   (III-IV kooliastme õppenõukogu esindaja); 
Kaur Hansen   (õpilasesinduse esindaja); 
Leelo Suidt  (kooli pidaja esindaja); 
Taimi Akkel   (vilistlaskogu esindaja, protokollija). 
 
 
Üheksast hoolekogu liikmest kohal üheksa, hoolekogu on otsustusvõimeline. 
 
Koosolekul osalesid:  Marek Sammul   (Elva Gümnaasiumi direktor) 
   Berit Ojaniit    (Elva valla haridus- ja kultuuriosakonna juhataja) 
 
Koosoleku juhataja: Kalle Roio 
Protokollija: Taimi Akkel  
 
Päevakord:  
 

1. Õpetajate streik. Streigiinfo 
2. Arvamuse avaldamine gümnaasiumisse vastuvõtmise tingimuste ja korra eelnõule  
3. Arvamuse avaldamine arenguvestluse korraldamise tingimuste ja korra eelnõule 
4. EG 2024. a eelarve tutvustamine 
5. Õppestipendiumi saajate väljaselgitamiseks moodustatud halduskogusse hoolekogu esindaja valimine 
6. Kohal algatatud/tõstatatud teemad 

 
 
1.  Õpetajate streik ja streigiinfo 
 
 
Elva Gümnaasiumi direktor Marek Sammul   andis ülevaate 22.jaanuaril algavast õpetajate streigist.  

 Streik kestab vähemalt 1 nädal ja streigiplaan üheks nädalaks on olemas. Täpsem töökorraldus selgub 
18.jaanuaril  (uus tunniplaan; millised tunnid,  kuna ja kus toimuvad).  

 Streikivate õpetajate arv on enam-vähem teada  (u 70 õpetajat). On õpetajaid, kes ei streigi üldse, kes streigib 
ühe päeva ja kümmekond õpetajat on teada andnud, et streigivad rohkem, kui nädala. Igal õpetajal on õigus 
otsustada, kuna ja kaua ta streigib. Külalisõpetajad streigiga ei ühine.  

 Laste planeeritud  ujumisõpped jätkuvad ka streigi ajal 
 Teisipäevast – kolmapäevast (23- 24  jaanuaril) alustavad tundidega algklassid 
 9 ja 12 klassi eesti keele-  ja matemaatikaõpe üritatakse toimuma jätta, kasvõi veebi põhiselt 
 Järelvastamised toimuvad 
 Koolimaja on streigi ajal AVATUD ja koolimajja tulnud lapsed on hoitud! 
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 Streikivad õpetajad palka ei saa.  Õpetajad, kes streigis ei osale on tasustatud isegi juhul, kui nendest 
mitteolenevatel põhjustel töökohustusi  täita (tunde anda) ei saa.   

 
 
2.  Arvamuse avaldamine gümnaasiumisse vastuvõtmise tingimuste ja korra eelnõule  
 
Arutelu: Marek Sammul: EG-sse vastuvõtmise kord, mis kinnitatakse hiljemalt 1. märtsiks  muutub oluliselt. 
Sisseastumiskatseid enam ei toimu!  
Arvesse võetakse EG 10.klassi õpilaskandidaadi:  

1.  keskmist hinnet ( 9. klassi kahe esimese trimestri või kolme õppeveerandi keskmine hinne on vähemalt 
3,5 ning käitumishinne vähemalt rahuldav. Keskmise hinde arvutamisel jäetakse arvestusest välja loov- ja 
oskusained (kehaline kasvatus /liikumisõpetus, muusika, kunst, käsitöö ja tehnoloogia).  
2. motivatsioonikirja, mis on esitatud   sisseastumine.ee keskonnas 
3. Vestlust. 

 
Õpilaskandidaat saab sisseastumisvestlusel positiivse tulemuse (sisseastumisvestlusel hinnatakse õpioskusi- ja 
valmidust, motivatsiooni, väärtusi, suhtlusoskust ja silmaringi). 
Vastuvõtukomisjon võib õpilaskandidaadile (kes on varasemalt õppinud EG-s)  pakkuda õppekohta gümnaasiumis 
ilma sisseastumisvestluseta suurepäraste õppe- või ühiskondliku töö tulemuste eest.  
 
Otsus: Kiita heaks Elva Gümnaasiumi vastuvõtu tingimused ja kord.    Poolt: 9 
 
 
3. Arvamuse avaldamine arenguvestluse korraldamise tingimuste ja korra eelnõule 
 
Arutelu:  Õpilase arengu toetamiseks korraldatakse temaga koolis vähemalt üks kord õppeaasta (septembrist-aprillini)  
jooksul arenguvestlus, mille põhjal lepitakse kokku edasises õppes ja arengu eesmärkides.   
Arenguvestlusel osalevad õpilane, klassijuhataja ja lapsevanem või õpilase seaduslik esindaja. Vajaduse korral 
kaasatakse teisi koolitöötajaid, tugispetsialiste ning õpilase elukohajärgse kohaliku omavalitsuse esindajaid. 
Arenguvestluse läbiviimist korraldab ja koordineerib klassijuhataja. 
 
Otsus: Kiita heaks Õpilaste arenguvestluste läbiviimise kord  Elva Gümnaasiumis. Poolt: 9 
 
 
4. Elva Gümnaasiumi eelarve 2024 tutvustamine 
 
 
Elva valla 2024. aasta eelarve projektis on fikseeritud Elva Gümnaasiumi eelarveks 4 567 096 eurot, mis on 180 264 
eurot vähem (-3,8%) , kui 2023.a  
 
Arutelu: Marek Sammul: EG eelarve läbirääkimised Elva Vallaga on keerulised ja kompromisse kohati raske leida. 
On alust arvata, et enne valla haridusvõrgu korrastamist on  muutused visad toimuma. 
Näiteks:  
-EG taotles infotehnoloogilisele riistvarale ja tarvikutele 25 tuhat eurot (vajadus uuendada IKT  varustus Puiestee 
remonditud õppehoonega seoses), eraldati 15 tuhat eurot 
- Info- ja kommunikatsioonitehnoloogilise riist-ja tarkvara rendiks taotleti 25 tuhat eurot – eraldati 5 tuhat eurot.  
Kooli seisukohalt on otstarbekam tehnikat rentida, sest sellega kaasneb tehnika hooldus ja garantii.  
- Õpikute, tööraamatute ja –vihikute ning, töölehtede soetamiseks taotleti 80 tuhat eurot, vald pakkus 54 tuhat eurot.  
Kuna muutunud on õppekava, siis on vajadus tellida uut õppematerjali ja hetkel on selleks kulunud juba üle eraldatud 
summa. Õpikute soetamise tarbeks on kool näpisatnud vahendeid muude koolituskulede alt.  
Koolil on minimaalne e-õpikute kasutamine, kuna selleks puuduvad vahendid.  
 
 
5. Õppestipendiumi saajate väljaselgitamiseks moodustatud halduskogusse hoolekogu esindaja valimine 
 
EG hoolekogu liikmetest seati üles Taimi Akkel´i kanditatuur. 
 
Otsus: Kinnitada uueks EG halduskogu liikmeks Taimi Akkel. Poolt 8, erapooletuid 1 
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6. Üldinfo koolielu kohta ja küsimused kooli direktorile.  
 
Lapsevanema murekiri hoolekogule: hoolekogu esimees luges ette mureliku lapsevanema kirja, milles sooviti, et 
hoolekogu juhiks kooli pidaja ja kooli juhtkonna tähelepanu lisa logopeedi vajadusele koolis. Tuleks leida tahe ja 
võimalus palgata lisaks ametis olevale logopeedile ka vähemalt teine logopeed lisaks, et tõhustada laste võimalike 
probleemide võimalikult varast märkamist ja operatiivset tegelemist.  
Kommentaar: Marek Sammul tänas kirja autorit tähelepanu juhtimise eest olulisele probleemile, milleks on 
tugispetsialistide vähesus koolis.  Ta tunnustas kooli logopeedi ja teadvustas tema suurt töökoormust, mis ei taga 
jõudmist kõigi abivajajateni. Kooli prioriteediks on leida lisaks olemasolevatele tugispetsialistide lisaks veel logopeed, 
kooli psühholoog ning eripedagoog. Samas pädevaid spetsialiste leida on väga raske, sest näiteks püüab kool leida 
juba pool aastat tulutult eripedagoogi.  
Koostöös vallaga soovitakse ära kaardistada ja kinnitada kooli tugispetsialistide ning administratiivpersonali vajadus 
ja töökohtade arv. Kool eeldab (minimaalsed vajadused) kahte logopeedi ja - psühholoogi, 9 abiõpetajat, eripedagooge 
iga kooliastme kohta. Paraku tegelikkus ei kajastu soovides.  
 
Küsimused:  
1. Kulud printimisele? Kas ja kuivõrd optimaalne on töölehtede printimine ja paljundamine,  
kui nende täitmine on vähene? 
Kommentaar: kulusid printimisele ja paljundamisele  saab vähendada. Puiestee koolimajja on tulemas loenduritega 
printerid.  
2. Kas on muudatusi kaugõppesse vastuvõtmise tingimustes ja korras? 
Vastus:  kaugõppesse vastuvõtmise tingimustes muudatusi ei ole. Jätkuvalt on väga oluline õpilaskandidaadi 
motivatsioon. 
3. Probleemid kooli toitlustuses? 
Kommentaar: Marek Sammul tunnistas probleemi 15.jaanuari toitlustamisel, kus söömise võimalust ei jätkunud 
kõigile soovijatele. Koheselt võeti ühendust toitlustajaga (SA Elva Teenused), et toidukoguseid suurendada. 
Järgnevatel päevadel pole enam toidust puudus olnud. Võimalike edaspidiste probleemide vältimiseks jälgitakse 
toitlustamise ajakava (söögikordade hajutamine ja kellaaegadest kinnipidamine). 
4. Söögiraha 
Alates 1. märtsist muutuvad koolilõuna eest tasumise tingimused, teatas Elva vallavalitsus. Seni on valla koolides 
olnud koolilõuna lapsevanematele tasuta, kuid uue korra järgi tuleb neil koolilõuna eest hakata oma osa maksma. Tasu 
suuruse kehtestab kooli pidaja. Toiduainete hanked on tänaseks veel lõpetamata ning toidukorra lõplik maksumus 
selgumata ja kinnitamata. Lapsevanemate tasu suurust ei ole sammuti kinnitatud. Kooli pidaja on lubanud koolilõuna 
maksumuse info lapsevanematele edastada kohe, kui otsused on tehtud.  
5. Kooli juubeliürituste eelerve? 
Marek Sammuli sõnul on eesmärgiks, et juubeliüritused peavad finatseerima end ise osalustasudest. Vajaduse korral 
võib kool osaleda mõningate kulude katmisel.  
    
 
 
Koosoleku juhataja:       Protokollija: 
Kalle Roio        Taimi Akkel 
/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 
 
 
 
 
 
 


